

**Mandatory disclosures under Regulation of the European Parliament and of the Council on sustainability-related disclosures in the financial services sector (EU) 2019/2088 ("SFDR"):**

**I. Policies on the integration of sustainability risk in investment decision-making processes (Article 3 SFDR)**

BRIGHT CAPITAL SME Debt Fund I GmbH & Co. KG (the “AIFM”) is a long-term investor that embraces its responsibility towards investors, portfolio companies and stakeholders in the wider ecosystem in which the firm and its portfolio companies operate. The AIFM manages sustainability risks through a combination of committed participation on the boards of directors of its portfolio companies as well as ongoing monitoring of the progress of each company. Furthermore, sustainability risks will be considered as part of the due diligence and risk assessment processes in advance of each investment.

**II. Principle adverse sustainability impact statement (Article 4 SFDR)**

Art. 4 SFDR provides for a framework aimed at achieving transparency with regard to any principle adverse impacts of investment decisions on sustainability factors. For this purpose, financial market participants such as the AIFM must disclose certain information (taking into account the *Regulatory Technical Standards* (RTS) provided in Delegated Regulation (EU) 2022/1288). Currently, the AIFM does not take into account any principle adverse impact of investment decisions on sustainability factors, as it believes that the information provided to it by the portfolio companies in relation to the investments is not sufficient to allow it to do so. The AIFM will monitor developments with regard to available information and consider whether it is reasonably possible in the future to disclose the information required by the Art. 4 SFDR-framework (including the RTS provided in Delegated Regulation (EU) 2022/1288).

**III. Mandatory disclosures of remuneration policies in relation to the integration of sustainability risks (Article 5 SFDR)**

As a registered AIFM within the meaning of section 2(4) of the KAGB, the AIFM does not have a remuneration guideline (remuneration policy) in accordance with the requirements of the KAGB. Accordingly, the integration of sustainability risks is not considered with respect to the determination of the remuneration.

## **Verpflichtende Angaben gemäß der Verordnung des Europäischen Parlaments und des Rates über die Offenlegung von Informationen zur Nachhaltigkeit im Finanzdienstleistungssektor (EU) 2019/2088 ("SFDR"):**

### **I. Transparenz bei den Strategien für den Umfang mit Nachhaltigkeitsrisiken (Artikel 3 SFDR)**

BRIGHT CAPITAL SME Debt Fund I GmbH & Co. KG (die „KVG“) ist ein langfristiger Investor, der seine Verantwortung gegenüber Investoren, Portfoliounternehmen und Stakeholdern im weiteren Ökosystem, in dem das Unternehmen und seine Portfoliounternehmen tätig sind, wahrnimmt. Die KVG beachtet Nachhaltigkeitsrisiken in seinen Investmententscheidungen und in der Verwaltung seiner Portfoliounternehmen. Darüber hinaus können Nachhaltigkeitsrisiken im Rahmen der Due-Diligence-Prüfung und der Risikobewertung im Vorfeld jeder Investition berücksichtigt werden.

### **II. Grundsatz der negativen Nachhaltigkeitsprüfung (Artikel 4 SFDR)**

Art. 4 SFDR sieht einen Rahmen vor, der darauf abzielt, Transparenz in Bezug auf etwaige prinzipiell negative Auswirkungen von Anlageentscheidungen auf Nachhaltigkeitsfaktoren zu schaffen. Zu diesem Zweck müssen Finanzmarktteilnehmer wie die KVG bestimmte Informationen offenlegen (unter Berücksichtigung der Regulatory Technical Standards (RTS) aus der Delegierten Verordnung (EU) 2022/1288). Derzeit berücksichtigt die KVG keine prinzipiellen negativen Auswirkungen von Investitionsentscheidungen auf Nachhaltigkeitsfaktoren, da es der Ansicht ist, dass die ihm von den Portfoliounternehmen in Bezug auf die Investitionen zur Verfügung gestellten Informationen nicht ausreichen, um dies zu tun. Die KVG wird die Entwicklungen im Hinblick auf die verfügbaren Informationen beobachten und prüfen, ob es in Zukunft für die KVG sinnvoll ist, die in Art. 4 des SFDR-Rahmens (einschließlich der RTS in der Delegierten Verordnung (EU) 2022/1288) geforderten Informationen offen zu legen.

### **III. Transparenz bei der Vergütungspolitik (Artikel 5 SFDR)**

Als registrierte Kapitalverwaltungsgesellschaft nach § 2 Abs. 4 KAGB ist die KVG nicht verpflichtet eine Vergütungspolitik im Sinne des KAGB zu etablieren. Folglich werden Nachhaltigkeitsrisiken nicht in die Vergütungspolitik der KVG einbezogen.